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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi alapján ajánl valakinek 798, míg másnak 2644 
forintos köbméterenkénti gázárat az állami tulajdonú MVM?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban a kormányzat több, a magyarországi fogyasztók rezsiköltségét emelő döntést
hozott. Ezek közé tartozik az is, hogy kizárták a „rezsicsökkentett” körből a költségvetési szerveket,
az önkormányzatokat, illetve azok közszolgáltatást nyújtó szervezeteit. Azóta az érintett városoknak
és intézményeknek egyedileg kell megállapodnia az állami tulajdonú MVM-csoporttal az energia-
szolgáltatásról. A rezsicsökkentett  körből való kiesés önmagában is igen komoly kihívást jelent,
amit tovább súlyosbít az, hogy elképesztő széles skálán mozog, ki milyen árajánlatot kap az MVM-
től. Emlékezetes Szentendre esete, amely a tavalyi gázárhoz képest 17,5-szeres, köbméterenként
103 forint helyett 1801 forintos árajánlatot kapott gázszállításra, amikor a helyi képviselők ezt nem
fogadták el, az MVM már 2644 forintos árat ajánlott.

Ehhez  képest  lényegesen  nagyobb  kedvezményben  részesült  Debrecen  Megyei  Jogú  Város
tulajdonosi részvételével működő A.K.S.D. Városgazdálkodási Zrt., amely a lakossági piaci árnál
alig magasabb, 798 forintos köbméterenkénti árat kapott. Mivel sem a városok, sem a közvélemény
előtt nem igazán ismert, hogy mégis mi alapján kap valaki több mint háromszoros árajánlatot, mint
más, arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1) Mi alapján ajánl valakinek 798, míg másnak 2644 forintos köbméterenkénti gázárat az
állami tulajdonú MVM?

2) Mivel magyarázza, hogy egyes önkormányzatok, illetve intézményeik lényegesen drágább
ajánlatot kapnak, mint más önkormányzatok?

3) Hogyan kaphatott az érintett társaság a lakossági piaci árral majd megegyező ajánlatot?

Várom válaszát.


